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Intggelacie

9 iga kosrka brukowa,
r*g.ou"ni" ry?"r"* 4lq pigg"y"ltlpZ. pomigdzy
ul icami Kodcieln4 i Botaniczn 4, orrrz naprzeci wko wgzla autobusowego MpK
przy ul . Dgbowej.

3. Proszg o wypelnienie ubytk6w w jezdni alei Jana Pawla II w szczegolno$ci na
odcinku od ul. Brzezinowej do Lipowej.

4' W centrum }lasta na ul. Cyganka w pobli2u jedynej w tej dzielnicy szkoly
podstawowgl Nr 3 w fatatnym stanie , rugrui44cym utratg zdrowia pr1.1ez
przechodni6w jest chodnik. Proszg o jego remont, czy choci aaby tak zwan4
przekladkg na niezdegradowane ptytki chodn ikowe.

5. Mieszkat'rcy, a zwlaszczakierowcy, skarz4 sig na wyboje w ulicy poW
szczeg6lnie w rejonie skrzyzowania z drog4 krajow4 ni gt. proszg o
interwencjg w tej sprawie.

6' W centrum miasta przy ul. Sw. Antoniego 8 jest opuszc zon4zaniedbana,
zaimiecona posesia, stwarzaj qca zagrozenie poiarowe. JuZ razdoszlo tam do
podpalenia. W kosce o estetykg miasta, oraz bezpieczeiistwo okolicznych
rnieszkaric6w, prosztlana prezydenta o skute cznqinterwencjg w tej sprawie.7' Proszg o napraw9 uszkodzonych lawek nad Wislq na wysoko*ri por*rji
Bulwa4, 16 oraz 6. uszkodzonejest siedzisko trybuny zamontowanej-
naprzeciwko sceny plywaj1cej na Wijle.

8' W zwiqzku z informacj 4 o rozstrzygnigciu przetargu na modern izacjEzespolu
boisk sportowych prr)' ul. sarniej, jeszcze iu, provg, by zainstalowano
monitoring w tym miejscu. Jeteli tigo nie bgdzie to fo raz kolejny fundusze
miejskie ulegn4 naraieniu na straty z powodu dewastacji.

9' Mieszkari"y ol- Kalerniczej, orazpobliskiego osiedla dimagajqsig chodnika
dla piesrych. Poruszanie sig ta piiszojezdni? mieszkafc6w-n inzuich na
zagrozenie zdrowia i Lyeia przez poj azdy mechan iczne, czgsto n i e
przestrzegaj?ce przepis6w prawa o ruchu drogowym.



10. W imieniu czlonk6w stowarzyszenia senior6w 'Nasz Dom" dzialajqcego z
duzym powodzeniem od 2l lat na osiedlu Potudnie, proszg pana prezydenta o
pomoc.

Przez wiele lat stowarzyszenie podnajmowalo lokal na wlasne potrzeby od klubu
Abstynenta, dzialaj4cego w pomieszczeniach szkoty podstawowej Nr 20. Obecnie po
rozwi1zaniu wspomnianego klubu, szkola naLoLyla na stowarzyszenie,,Nasz Dom"
ozynsz w wysokofci ponad 600 zl miesigczne, co przeV,racza mo2liwoSci finansowe
w/ w stowanyszenia. Ponadto, musz4 placii za doda*owe pomieszczenie z kt6rego
nie korzystajq ijest im niepotrzebne. Proszg o interwencjg w sprawie zmniejszenia
dla nich czynszu, ktorego bqd4 w stanie zaplacii.
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